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זריקת פצצות התאורה לעבר בית רה"מ: לשב"כ אין את הפריבילגיה לחשוב פוזיילוב על  משה 

בצורה מקלה. אני חושב שיש פה צבר של אירועים שצריך ומחייב להדאיג אותנו ובטח להדאיג

את שירותי הביטחון. אני סומך על היכולת של השב"כ להגיע לחקר האמת.

נכון להיום אני מודאג, כי גיליתי ששבוע לפני כן היה מפגין בהפגנה בירושלים עם נורים דומים

שכנראה משיגים אותו בחיל הים והתייחסו לזה לקולא. השלב הבא היה הפצצות תאורה לבית

רה"מ. אם אתה נוהג באחריות במקרה הזה, אתה רוצה לדעת מי הוא, מי החברים שלו, האם יש

שמח אני  הזה.  החשד  את  להזים  או  לאמת  השב"כ  תפקיד  וכדומה.  ברה"מ  לפגוע  התארגנות 

מאד חמור  אירוע  זה  מקרה  בכל  מהתבן.  המוץ  את  להוציא  כדי  הנושא,  את  חוקר  שהשב"כ 

לו. להסכים  יכולים  לא  שאנחנו 

הראיון התקיים בתכנית שש עם עודד בן עמי בחדשות 12, בתאריך 18.11.2024.
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